
Dato   Tirsdag 10.10.22, møte nr. 7/2022 

Tilstede Tove Wangensten, Bjørn Slaatten, Rune Holen, Christin Ottmann, Inger Louise 

Stange, Rune Olsen, Magrit Kilen Stoebner og Elisabeth Sageng 

  

I tillegg 

møtte 

Daglig leder Charlotte Storm 

Protokoll Christin Ottmann 

 

Følgende saker ble behandlet: 

. 

Sak Beskrivelse og konklusjon 

32.22 Godkjenning innkalling og protokoll  
Protokollen fra forrige møte ble godkjent    

33.22 Daglig leder orienterte om følgende: 

Medlemstall: 

1179 totalt, alle medlemmer inkl abonnement som er «frosset». Total oversikt og splitt pr 

type medlemskap vil foreligge til neste styremøte. 

Ca 1098 aktive medlemmer pr i dag. 

 

Fokus på medlemsvekst. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
34.22 Økonomi 

Daglig leder redegjorde for innsparinger som er igangsatt og foreningens økonomiske 

situasjon er fortsatt krevende. 

 

Fortsatt fokus på mulige sparetiltak. 

 

  

  

35.22 Markedsføringstiltak 

Daglig leder er i dialog med Oslo foreningen om markedsføringstiltak, samt dialog rundt 

prosess og strategi videre fremover. 

 



 

36.22  Kontrollkomiteen 

Informasjon fra styreleder om møte med Kontrollkomiteen 27.09.22. 

 

Nytt møte avtalt i desember, styreleder og daglig leder deltar. 

 

 

 

37.22 Instruks for daglig leder 

Gjennomgang og diskusjon vedr stillingsinstruks.  

 

 

38.22 Orientering om nytt lokalet 

Bærum Idrettsråd har invitert til seminar vedr nye lokaler i Nadderud Arena, styreleder og 

daglig leder deltar på dette. 

  

39.22 Eventuelt 

 

Medlemskap – livsvarig: 

Ref årsmøte; gratis medlemskap – vedtak/tilbud vurderes på neste styremøte. Et vedtak 

må avklares før årsmøte.  

 

Timeplan: 

HIT – time: svært dårlig besøkt. Det vil bli gjort en vurdering og gjennomgang av 

sammenfallende spinning timer og HIT.  

 

 

Neste styremøte er berammet til  

12.12 (oppdatert dato) kl17.30  
 


